















Les Ami(e)s du Richelieu






Une rivière. Une passion.













Friends of the Richelieu. A river. A passion.




"Tout cedit pays est fort uny, remply de forests, vignes & noyers. Aucuns Chrestiens n'estoient encores parvenus jusques en cedit lieu, que nous, qui eusmes assez de peine à monter le riviere à la rame. "	Samuel de Champlain


"All this region is very level and full of forests, vines and butternut trees. No Christian has ever visited this land and we had all the misery of the world trying to paddle the river upstream."	Samuel de Champlain















Sorry, the page you were looking for in this blog does not exist.




Sorry, the page you were looking for in this blog does not exist.












Home






Subscribe to:
Posts (Atom)













AVIS DE RECHERCHE


Alain Abel de Radio-Canada est à la recherche de vidéos ou de photos qui témoigneraient de débordements d’égouts ou de pompes municipales dans la rivière Richelieu. Veuillez le contacter via courriel alain.abel@radio-canada.ca
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Un regard bilingue plein d'amour sur la rivière Richelieu et les effets des humains sur les veines de notre planète: nos rivières
~~~~~~~~~



A bilingual and loving spotlight on the Richelieu River and how humans interact with the lifeblood of the planet: our rivers.
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Webmaster


Webmestre: Johanne Dion

Je suis la deuxième génération de ma famille qui vit à Richelieu, Québec, Canada. Mon arbre généalogique du côté paternel et du côté maternel remonte au Québec depuis le début des années 1600: mes ancêtres sont venus de la France, le Perche et la Normandie, plus exactement. Mes langues maternelles sont le français ET l'anglais: oui, j'ai appris à parler les deux langues dès ma plus jeune enfance, et mes deux parents étaient parfaitement bilingues également. 

~~~~~~~~~~

Webmaster: Johanne Dion

I'm the second generation of my family that lives in Richelieu, Quebec, in Canada. My family tree, both from my mother's and my father's side, has its roots in Quebec since the beginning of the 1600s: my ancestors crossed the ocean from France, leaving Perche and Normandy behind them. Both French AND English are my mother tongues: I learned to talk in both languages when I was a baby, and both my parents were perfectly bilingual too. 
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